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Møte: Byutvikling, miljø og samferdsel  
Møtested: Sørkedalsveien 148, Møterom Bogstad  

Møtetid: mandag 18. august 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23476031  
 
 
Møteleder: Arild Gjervan (H), leder  
   
Tilstede: Sven Marius Gjeruldsen (H) 

Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H) 
Frank Aubert (A) 
Jan-Erik Kristiansen (F) 
Terje Bjøro (V) 
Jan Myhr (SV) 

 

   
Forfall: Ingen.   
 BMS komitéen var dermed fulltallig med 8 

stemmeberettigede tilstede. 
 

   
   
I tillegg møtte: Elin Horn Galtung (H) som BU-leder med 

tale- og forslagsrett 
Jan Hagen, bydelsdirektør 
Jan O. Nytveit, avd. sjef 

 

   
Møtesekretær:      Hans J. Woxen  
 
Åpen halvtime 
Else-Britt Thorkildsen fikk ordet og uttalte seg om bussrute 47 som ikke lenger dekker blant 
annet Ryggsvei, Kragsvei, Lybekkveien og Holmenveien. Dette skaper problemer for 
beboerne i området. De ønsker derfor den forrige bussruten tilbake. 
 
Hans Øivind Nordvik representerer eier av Voksenkollveien 80-88, og orienterte om 
forestående planer for omregulering av eiendommen. Han opplyste at planinitiativ vil bli 
sendt inn i løpet av uken. 
 
Godkjenning av innkalling 
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Godkjent uten merknader. 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent uten merknader. 
 
Informasjon 
Kunngjøring av politisk vedtak fra PBE vedrørende Holmenkollen nasjonalanlegg datert 
07.08.2008, var oversendt medlemmene av BMS-komitéen pr. e-post i forkant av møtet. 
 
Det samme gjaldt også kopi av brev til PBE datert 13.05.2008 fra Elin Helset og Zbigniew 
Konopski angående Elvefaret 16, og kopi av brev datert 28.07.2008 til PBE fra Nils H. 
Kittilsen angående Dagaliveien 16 A.  
 
I brev fra Byrådsavdeling for byutvikling datert 07.08.2008, er det innvilget fristutsettelse for 
uttalelse vedrørende strategisk plan for universell utforming til snarest mulig etter den 
04.09.2008, jf. sak 64/08. 
  
Eventuelt 
I siste del av møtet tok Elin H. Galtung (H) opp spørsmålet om privatfinansierte fartshumper i 
bydelen, og varslet om at Høyre vil fremme en sak om dette til neste BMS møte. Høyre 
kommer nærmere tilbake til dette. 
 
Terje Bjøro (V) uttalte seg deretter om elektroniske saksdokumenter, som ikke er helt 
problemfritt når det særlig gjelder omfattende plansaker. Venstre ønsker fortsatt tilsendt større 
saker i papirform.  
 
Høyre ønsket også fortsatt saksdokumentene i papirform i hvertfall i en overgangsperiode, og 
foreslo at de politikere som ønsker det, kan hente sakspapirene hos bydelsadministrasjonen.   
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Sak 62 /08  Protokoll fra møte i BMS 02.06.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 2. juni 2008.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fattet følgende vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 2. juni 2008.  
 
 

 Sak 63 /08  Feilskrevne og manglende gate- og veinavnskilt i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget finner at veinavnet Røslyngveien skal endres til Røsslyngveien, slik at det 
heretter skal skrives med dobbelt s.  
 
Veiskiltet endres i overensstemmelse med dette.  
 
Vedtaket oversendes Samferdselsetaten for iverksettelse.   
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig tiltrådt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydelsutvalget finner at veinavnet Røslyngveien skal endres til Røsslyngveien, slik at det 
heretter skal skrives med dobbelt s.  
 
Veiskiltet endres i overensstemmelse med dette.  
 
Vedtaket oversendes Samferdselsetaten for iverksettelse.   
 
 

 Sak 64 /08  Oslo kommunes strategiske plan for universell 
utforming - Høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven gjelder på alle samfunnsområder, og har som 
formål å sikre like muligheter og rettigheter til samfunnsdeltagelse for alle. Bydel Vestre Aker 
finnet at forslaget til strategisk plan er omfattende og gir et viktig grunnlag for at Oslo 
kommune bedre skal kunne ivareta hensynene bak loven når den trer i kraft. Bydel Vestre 
Aker antar imidlertid at det kunne være på sin plass å nevne eldre mennesker, for å 
synliggjøre denne gruppen særskilt. Selv om eldre personer vil falle inn under betegnelsen 
bevegelseshemmede, synshemmede, og hørselshemmede etc., vil deres 
svekkelse/funksjonshemming neppe skape problemer i forhold til arbeidslivet og utdanning, 
men kanskje for deltagelse på andre samfunnsområder.        
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
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Innspill fra eldrerådet, rådet for funksjonshemmede m. fl. ønskes før uttalelse til 
Byrådsavdeling for byutvikling. Saken utsettes derfor til neste møte i BU og behandles direkte 
der. 
 
Høyres forslag ble enstemmig tiltrådt.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fattet følgende vedtak 
Innspill fra eldrerådet, rådet for funksjonshemmede m. fl. ønskes før uttalelse til 
Byrådsavdeling for byutvikling. Saken utsettes derfor til neste møte i BU og behandles direkte 
der. 
 
 

 Sak 65 /08  Justering av plangrense for kommunedelplan for 
Lysaker-og Sørkedalsvassdraget samt bygging av 
turvei gjennom Jarfyllingen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker registrerer at hensynet bak justering av plangrensen og bygging av turvei 
ved Jarfyllingen, er i overensstemmelse med deler av bydelsutvalgets vedtak av 24.4.2008 i 
BU-sak 55/08. Friluftsetatens varsel tas derfor til orientering.     
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker registrerer at hensynet bak justering av plangrensen og bygging av turvei 
ved Jarfyllingen, er i overensstemmelse med deler av bydelsutvalgets vedtak av 24.4.2008 i 
BU-sak 55/08.  
 
Bydel Vestre Akers vedtak i sak 55/08 er: 
 
1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få kartlagt 
om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i vannet eller 
kantsonen.  
2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte områder 
har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. En mudring 
vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen.  
3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget.  
4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva.  
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene.  
6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet av 
Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her:  
7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 
flomsikring, og derav sikring av kulturminner.  
8. Turvei langs Lysakerelven opprustes.  
9. Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien.  
10. Kloakkrør, bekker settes i stand.  
 
Bydel Vestre Aker mener for øvrig at turveien langs Lysakerelven må opparbeides i en 
standard hvor også motoriserte rullestoler kan benyttes, jfr. universell utforming. 
 
Høyres forslag ble enstemmig tiltrådt.  
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Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker registrerer at hensynet bak justering av plangrensen og bygging av turvei 
ved Jarfyllingen, er i overensstemmelse med deler av bydelsutvalgets vedtak av 24.4.2008 i 
BU-sak 55/08.  
 
Bydel Vestre Akers vedtak i sak 55/08 er: 
 
1. Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 
kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i vannet 
eller kantsonen.  
2. Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte områder 
har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. En mudring 
vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen.  
3. I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget.  
4. Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva.  
5. I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene.  
6. Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet av 
Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her:  
7. Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 
flomsikring, og derav sikring av kulturminner.  
8. Turvei langs Lysakerelven opprustes.  
9. Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien.  
10. Kloakkrør, bekker settes i stand.  
 
Bydel Vestre Aker mener for øvrig at turveien langs Lysakerelven må opparbeides i en 
standard hvor også motoriserte rullestoler kan benyttes, jfr. universell utforming. 
 
 

 Sak 66 /08  Ny samarbeidsavtale mellom Plan- og bygningsetaten 
og bydelene - Utkast til avtale 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning. 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
BUVA tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning under forutsetning av at 
begrunnelsen for pkt. 4.2.i. endres til at andre (bygge) saker som bydelen ber om å få til 
uttalelse oversendes uten nærmere begrunnelse fra bydelen. 
 
Videre er det påkrevet at forslag fra tre bydeler til nytt pkt. 3.6 tas inn i avtalen. 
 
Venstre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Ved innspill til planinitiativ må svar fra bydelen foreligge innen 15 dager. 
 
Arbeiderpartiet fremmet følgende tilleggsforslag: 
Hele pkt. 4.2.a. i avtalen av 14.05.1996 tas med i den nye samarbeidsavtalen med følgende 
presisering i teksten: ”Dispensasjon fra krav til regulerings- eller bebyggelsesplan anses alltid 
som større avvik.” 
 
Høyres forslag med Venstres og Arbeiderpartiets tilleggsforslag, ble enstemmig tiltrådt. 
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Uttalelsen fra BU sendes til Byrådsavdeling for byutvikling med kopi til PBE og 
Byutviklingskomitéen. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
BUVA tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning under forutsetning av at 
begrunnelsen for pkt. 4.2.i. endres til at andre (bygge) saker som bydelen ber om å få til 
uttalelse oversendes uten nærmere begrunnelse fra bydelen. 
 
Videre er det påkrevet at forslag fra tre bydeler til nytt pkt. 3.6 tas inn i avtalen. 
 
Ved innspill til planinitiativ må svar fra bydelen foreligge innen 15 dager. 
 
Hele pkt. 4.2.a. i avtalen av 14.05.1996 tas med i den nye samarbeidsavtalen med følgende 
presisering i teksten: ”Dispensasjon fra krav til regulerings- eller bebyggelsesplan anses 
alltid som større avvik.” 
 
 

 Sak 67 /08  Forespørsel om kollektivefelt i Holmenkollveien mellom 
Sørkedalsveien og Aspehaugveien - Kopi 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev av 21. juli 2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev av 21. juli 2008 til orientering. 
 
 

 Sak 68 /08  Forslag til navnesetting for vurdering ved fremtidig 
navnesetting av områder som er under utbygging i Oslo 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning datert 16. juli 2008 
og bystyrets vedtak i sak 147 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning datert 16. juli 2008 
og bystyrets vedtak i sak 147 til orientering. 
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 Sak 69 /08  Plan- og bygningsetatens vedtak om riving i 
Frognerseterveien 40 A 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Vestanrød Vels brev av 14. juni 2008 til orientering. 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
Det vises til Vestanrød Vels brev av 14. juni 2008 til PBE. 
 
BUVA anser det foreliggende forslag til nybygg basert på PBEs rivingsvedtak vedr. 
Frognerseterveien 40 A, eiendom 35/690/0/0, saksnr. 200612286-46 å være i strid med 
reguleringsplan for området. 
 
BUVA ber derfor om at saken snarest oversendes bydelen før ytterligere vedtak gjøres i 
saken. 
 
Venstre fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget støtter Vestanrød Vel og mener at nybygget er for høyt og ikke vil passe inn i 
den eksisterende bebyggelse i Frognerseterveien. 
 
Venstres forslag falt med 1 stemme (1V) mot 7 stemmer (4H+1A+1F+1SV). 
 
Høyres forslag ble enstemmig tiltrådt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Det vises til Vestanrød Vels brev av 14. juni 2008 til PBE. 
 
BUVA anser det foreliggende forslag til nybygg basert på PBEs rivingsvedtak vedr. 
Frognerseterveien 40 A, eiendom 35/690/0/0, saksnr. 200612286-46 å være i strid med 
reguleringsplan for området. 
 
BUVA ber derfor om at saken snarest oversendes bydelen før ytterligere vedtak gjøres i 
saken. 
 
 

 Sak 70 /08  Felling av tre og opprydding i Ekraveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Friluftsetatens brev datert 16. juli 2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Friluftsetatens brev datert 16. juli 2008 til orientering. 
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 Sak 71 /08  Planinitiativ ved innspill fra bydelen tilgjengelig fra 
saksinnsyn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev datert 23. juli 2008 til etterretning. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet enstemmig følgende felles forslag: 
Bydel Vestre Aker aksepterer ikke endring av dagens rutiner for utsendelse av planinitiativ. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker aksepterer ikke endring av dagens rutiner for utsendelse av planinitiativ. 
 
 

 Sak 72 /08  Rammetillatelse - Olav Aukrusts vei 7 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar PBEs vedtak av 20.6.2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar PBEs vedtak av 20.6.2008 til orientering. 
 
 

 Sak 73 /08  Tilbakemelding til bydelene i forbindelse med 
utarbeidelse av handlingsprogram for universell 
utforming 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Samferdselsetatens brev datert 20. juni 2008 til orientering.   
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Samferdselsetatens brev datert 20. juni 2008 til orientering.   
 
 

 Sak 74 /08  Foreløpig melding i forvaltningssak - Klage - Felling av 
trær - Anne Mariesvei 12 A 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 
 

 Sak 75 /08  Foreløpig melding i forvaltningssak - Klage over avslag 
på søknad om oppføring av seks eneboliger - Gnr/Bnr 
93/08 - Vennerhagen - Sørkedalen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 
 
  
 
Bydel Vestre Aker, 19.08.2008 
 
 
Arild Gjervan  
leder         Hans J. Woxen 
         Møtesekretær  
           


